
 
 

Referat af SB møde d.3. oktober 2023 
Kl. 18.00-20.00 

Mødet afholdes på kontoret 
 
 
 

Til stede:  
Forældre: Cecilie, Mie, Thomas, Kristine, Lisbet 
Fra skolen: Therese, Christina, Marie Louise, Henrik, Nina, Jan Eirik 
Elever: Isabell, Julian 
 
 
Fraværende: Nicolaj og Marie Louise (forælderrepræsentant) 
 
Frivillige guidet tur 
på skolen (NB! Fra 
kl. 17.30) 

30 
min 

En Tour de Skovgård Formål med punktet: 
En guidet tur på SG.  

Rengøring 
 

60 
min 

Inden d. 10. oktober skal skolen 
afgøre hvilken rengøringsmodel vi 
ønsker. Se vedhæftet bilag. Adm. 
leder Henrik Valeur deltager på 
dette punkt.     
 
Præsentation af de to muligheder; 
at skolerne enten hjemtager alt 
ansvar for rengøring (inkl. 
Ansættelse på skolen og investering 
i maskiner, materialer, mm) eller at 
skolerne selv eller gruppevis laver 
mindre udbud, hvor firmaer hyres til 
at stå for den lokale rengøring på 
skolen. 
Skolens bestyrelse ønsker at være 
repræsenteret ved de møder, hvor 
det kommunale udbud udformes og 
præsenteres, såfremt vi går med 
denne mulighed. Yderligere vil 
bestyrelsen gerne udfordre 
”virksomhedsoverdragelsen” som en 
potentiel årsag til at nuværende 
rengøringspersonale overdrages fra 
nuværende rengøringsfirma til et 
kommende. Bestyrelsen undersøger 
udbudsgrænsen i fht. budget. 
Der er onlinemøde torsdag d.5.10. 
hvor så mange som muligt deltager. 
Herefter afholdes et kort zoom-

Formål med punktet: 
Hvilken type 
rengøringsaftale ønsker vi på 
SG 
 



møde (mandag d.9.10. kl.16.00), 
hvor beslutningen træffes. 
Jan Eirik kontakter tidligere 
medarbejdere, som rengjorde skolen 
ordentligt. 
 
Overvejelse: Hvis skolerne tvinges til 
at modtage overdragede 
medarbejdere, foretrækker 
bestyrelsen at ansætte egne 
medarbejdere, frem for at gå med et 
udbud og et eksternt firma, da der 
er begrundet tvivl om hvorvidt de 
nuværende 
rengøringsmedarbejdere kan løfte 
opgaven? 
 

Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Hvad er elevrådet optaget af i 
øjeblikket? 
 
Der er elevrådsmøde i morgen, 
fremover vil elevrådsmøderne ligge 
før bestyrelsesmøderne, så elevrådet 
kan tage punkter med. 
Tema om morgensang. Ønsker til 
indhold og formen. 

Formål med punktet: 
Orientering om elevrådets 
arbejde. 

Ledelsens 
orientering 
 

15 
min 

-antal elever med visiterede timer 
Skolens elever med visiterede, 
øremærkede timer (ikke på 
kompetencecentret) svarer lige nu 
til fire en halv fuldtidsstilling. Det 
har betydning for skolens økonomi 
og organisering. Bestyrelsen 
drøftede mulige fremtidsscenarier. 
 
-ansættelser 
Vi har ansat en ny sciencelærer pr. 
1.11. 
Vi har ansat en ny pædagog til 1. 
årgang pr. 1.11. 
 
Vi har vendt sygefraværet, der var 
højt sidste år. I august var 
sygefraværet 1,7% og i september 
1,47%. 

Formål med punktet: 
Orientering 
 

Formandens 
orientering 

5 min Cecilie har ordet 
  
Formandens orientering udgår 

 

Formål med punktet: 
Orientering 
 



 
 
 

Godkendelse af 
ferieplanen for 
24/25 

10 
min 

Bestyrelsen skal godkende skolens 
ferieplan for 24/25 (se bilag) 
 
Udkast til ferieplan ’24/’25 
godkendes 

Formål med punktet: 
Ferieplanen skal godkendes   

    
Indhold til 
kommende møder 

10 
min 

Indhold til kommende møder: 
- De 5 årige 
- Principper 
- Børns adfærd i fht. de 

fysiske rammer 
- Ressourceområdet 
- Oplæg om mobilfri skole og 

skærmvaner? 
- Skoleskift og 

skoleshopping? Kan vi blive 
bedre til at fastholde 
elever? 

 
 

 
 


